

At-Home Reading Program

Children need plenty of opportunities to read and be exposed to books in both English and your home language. Spending time reading with your child, both you reading to your child or your child reading to you, is important to your child's reading progress. This Take Home Reading Program will help you provide those opportunities for your child and help them grow as a reader.

Throughout the week, your child will bring home a book(s) to read. It should not take too long for your child to read the book to you, and they could even read it multiple times. They will gain confidence each time they read their book(s). Talk to your child about the book in your home language.

There may be a reading journal that your child brings home with their book(s). The reading journal provides space for you to write the date, title of the book, and comments. You can comment on if the book is too easy or too difficult or if your child enjoyed the book. This information you share in the comment section is very valuable. At the end of the week, the book(s) and journal will be collected and the teacher will read through your comments. These comments will help determine the book(s) for the upcoming week. You know your child best, so your insight is very important to the teacher.

Please know that the most important outcome of this Take Home Reading Program is for your child to love reading. If your child is struggling, frustrated, or even just too tired to read the book one night, it is okay to take a night off. Instead, you could read the book to your child or choose a different book to read to them. Reading to your child is just as important as them reading to you. There is nothing better than enjoying a story together, especially in your home language!

居家阅读项目

孩子们需要大量的机会来阅读并接触英语及您母语的书籍。花时间与您的孩子一起阅读,不论是您读给孩子还是孩子读给您,对于孩子阅读水平的提高都是至关重要的。本"带书回家阅读项目(Take Home Reading Program)"会帮助您为孩子提供这样的机会,并帮助他们成长为爱读书的人。

一周当中,您的孩子会带回一本或几本书回家阅读。孩子读给您不需要太久,他们甚至可以阅读数遍。他们的自信会在每次读书时得以增长。记得和您的孩子用母语聊聊所读的书。

有时候,我们会让孩子把读书笔记和书籍一同带回家。读书笔记会为您留出位置,来写上日期,书名,和笔记。您可以留言告知我们这本书读起来的难易程度,也可以告诉我们孩子是否喜欢读这本书。我们会很重视您的在留言栏提出的意见。一周接近末尾的时候,我们会收回书和笔记,老师会阅读您的留言。这些留言会帮助我们决定下周给孩子们读的书。您是最了解孩子的人,所以您的洞见对老师来说非常重要。

请了解,这个带书回家读项目(Take Home Reading Program)旨在让您的孩子爱上阅读。若孩子有困难,感到沮丧,或者仅仅因为某个晚上太过疲倦,休息一晚不读书也无妨。您可以为孩子读书,或换本书读给他们。读给孩子和孩子读给您同样重要。最美好的事情莫过于享受亲子阅读,尤其是使用母语的时候!



English &<target Language>, Date